
Protokoll tilførsel til sak 45/20 

 

Etter styremøte 7.januar har ting endra seg att, og vi hadde nytt styremøte 12.1. om situasjonen.  

Etter diskusjon var vi einige om og gå for eit digitalt årsmøte i OBK. For om vi kan arrangere så er det 

ikkje sikkert at folk tørr og koma, difor er det betre å ha eit digitalt slik at alle lokallag kan vera med.  

Vi måtte avlyse hotellet no, for å sleppe ekstra kostnad med det.  

 

Det digitale årsmøte blir søndag 14.mars på Zoom  

 

 

Ref Borgny  


